
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  Mødeda-
toer 
2023/24 

Dato: 01/02 2024 
Tidspunkt:17.00-19.00 
Mødeleder: Heidi 

Deltagere: Heidi (skoleleder), Trine (souschef, ref.), Thomas 
(KKFO-leder), André (forældre-rep./næstforperson), Søren 
(forældre-rep.), Signe (forældre-sup), Nicolaj (forældre-rep), 
Thomas (forældre-rep, forperson), Jasper (TR-lærere), Henrik 
Porsdal (TR pædagog), Christina (forældre-rep.)  Jannik (elev-
rådsformand), Rory (elevrådsnæstforperson), Jasper Henrik-
sen (TR lærer) 
Fraværende: André, Søren, Thomas og Jannik 

24/8, 21/9, 

26/10, 

23/11, 4/1, 

1/2, 7/3, 

11/4, 2/5 

og 6/6 

Kl. 17:00-

19:00 

 
Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er 
der særlige ansvarlige, gæ-
ster og er det til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslut-
ning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formid-
ling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 

1. Valg af ordstyrer og 
godkendelse af dags-
orden (B) 

17.00 Dagsordenen er godkendt. 
 
Nicolai er ordstyrer. 

  

2. Kort orientering fra: 
(O) skoleledel-
sen/KKFO-leder: - 
Fra formanden 
- Fra øvrige medlem-
mer 

17.05 Tagprojektet i udskolingen er ved vejs 
ende, og udskolingsklasserne er nu 
samlet igen i A-bygningen. 
 
Vi har ikke fået påbud i forhold til vores 
arbejdsmiljø ved Arbejdstilsynets sid-
ste besøg hos os. 
 
Opfølgning på fælles skolebestyrelses-
møde, hvor der blev talt om deltagel-
sesmuligheder sættes på dagsordenen 
til næste gang. 
 
Ligeledes sættes tilsyn af KKFO’en på 
dagsordenen næste gang.  
 
Der har valg på KKFO-siden, og Henrik 
Porsdal er valgt ind som repræsentant 
for pædagogerne. Henrik er også pæ-
dagogernes TR. 
 
Jasper: Der er ved at blive udarbejdet 
skoleplan for skoleåret 2024-25. 

  

3. Nyt fra elevrådet 17.15 Elevrådet har haft ønsker til Skolebe-

styrelsen den seneste tid, og Rory vi-

ser billeder af: 

• Kunstgræsbelægning i boldburet 

• Trampoliner i begge skolegårde 

• Udendørs bordtennisbord 

• Udendørs bordfodboldbord 

• Tribuner i tumlesalen 

• Rutsjebane i indskolingen med 
stige op ad bakken 

• Fire trampoliner i indskolingen 

• Ekstra bålhytte 

• Tarzanbane ved 0. klasserne 

  



 
 

• Gaming-computere til mellemtrin-
nets og udskolingens KKFO 

4. Digital dannelse 
og forældremøde i 

foråret med fælles 

oplæg om digital 

dannelse 

 

17.20 To lærere på skolen har arbejdet med 
et koncept for, hvordan vi arbejder med 
digital dannelse på Skolen i Charlotte-
gården, som kort præsenteres (se bi-
lag). 
 
Vi vil gerne have ”Digital Dannelse” på 
til forældremødet for 3.-10. klasse klok-
ken 16.30-17.30 med efterfølgende 
drøftelser til klassernes forældremø-
der. Dette tilslutter skolebestyrelsen 
sig. 
 
Vi har en ambition om, at skolebesty-
relsen engagerer sig i dette arbejde, 
herunder med udarbejdelse af princip-
per, fx en referencegruppe koblet til en 
arbejdsgruppe på skolen/KKFO’en. Ni-
colai er interesseret i dette, dertil øn-
skes en forælder fra at deltage. 

  

      

6. Trafik på Uglevej og 

Frederikssundsvej 

17.40 Uglevej: Der er udfordringer i forhold til 
taxakørslen omkring Uglevej, hvor der 
er stopforbud, og hvor der ikke er opti-
mal sikkerhed i forbindelse med elever-
nes ud- og indstigning af taxaerne. Vi 
har fået lidt forskellige tilbagemeldinger 
på dette fra andre dele af Kbh’s Kom-
mune, men vi afventer fortsat en ende-
lig udmelding og plan. Henrik oplyser 
om, at eleverne følges ud hånd i hånd, 
så vi sikrer dem. 
 
Frederikssundsvej: Der er ved at blive 
lagt rør ned ved vores indgang fra Fre-
derikssundsvej, hvilket skaber nogle 
udfordringer i forhold til ind- og udkør-
sel, og hellen midt på vejen er midlerti-
digt fjernet. 

  

7 Valg til SB 2024 

 

17.50 Hvem er på valg: Christina, Thomas og 

Nicolai (og muligvis Signe). 

 

Heidi lægger valgmateriale op, og der 

inddrages 5 minutter af det kommende 

forældremøde til at oplyse om det fore-

stående valg. Desuden drøftes der 

yderligere på det kommende SB-

møde, herunder om vi skal have eks-

terne medlemmer, hvor mange foræl-

drerepræsentanter, der skal være, etc. 

 

Jasper oplyser om, at han skal på valg 

til kommende lærermøde. 

  

8 Spisning 18.00    



 
 

9 Budget 2024 

Regnskabsafslutning 

2023 

 

18.15 Vi afslutter budgetåret pænt, og vi ta-
ger 967.000 kroner med os som ledige 
lønmidler, der står klar til opstart af nye 
klasser til sommeren 2024. 
 
Vi har et stort ønske om at købe en el-
bus med træk. Bussen skal bruges 
først og fremmest til ture med børn ud 
af huset, og også til at vores teknisk 
administrative leder kan foretage større 
indkøb. Vi estimerer, at prisen samlet 
vil blive på 500.000 kroner. 
 
Vi har forholdsvis store udgifter til vika-
rerer, hvilket vi overvejer forskellige til-
tag i forhold til, mest af alt det kontinu-
erlige fokus på sygefravær, der alle-
rede er nedbragt betragteligt. 
 
Lønmidler andrager langt størstedelen 
af vores budget: 80.000.000 kroner af 
83.000.000 kroner. 
 
Skolebestyrelsen godkender budgettet, 
herunder at vi køber en bus. 

  

10 Befordring – Op-

stramning på tildeling 

af befordring iht. gæl-

dende regler. 

 

18.30 Der er etableret et Kørselskontor i Kø-
benhavns Kommune, og vi har fået en 
bunden opgave i forhold til at sikre, at 
kørslerne opfylder afstandskriterierne. 

  

11 Sygefravær/perso-

nale og elev (O) 

 

18.40 Lærerne opfylder måltallene, mens vi 
skal se på en særlig indsats fra 
KKFO’en. 

  

12 Elevrådets deltagelse 

på SB-møder 

 

18.50 Det besluttes, at vi læser os tættere 

på, hvordan og hvornår eleverne delta-

ger til SB-mødet. 

  

13 Evt.  18.55 Borgmesteren for BUF kommer på be-
søg i april. 
 
Til et af de kommende møder skal vi 
have antimobning på dagsordenen. 
Signe og André er i referencegruppe. 

  

 

 


